
 

 

Tarnów, dnia 9 maja 2025 r.  

CDI.0003.12.2025 

 

 

 

Pan Maciej Aleksander  

Radny 

Rady Miejskiej w Tarnowie  
 

 

Szanowny Panie,  

 

w odpowiedzi na interpelację, złożoną przez Pana w dniu 24.04.2025 r. podczas XVIII Sesji 

Rady Miejskiej w Tarnowie,  w sprawie rozważenia wymiany barierek przy punkcie widokowym na 

os. Westerplatte, informuję, że platforma widokowa została wykonana jako projekt finansowany 

z budżetu obywatelskiego w 2019 roku. Barierki są w dobrym stanie technicznym i obecnie nie ma 

uzasadnienia dla ich wymiany. 

 

W kwestii estetyzacji i zamontowania panoramy na platformie widokowej, proponuję 

spotkanie na terenie obiektu w celu omówienia kierunków i sposobów estetyzacji jego wyglądu oraz 

zagospodarowania pod względem atrakcji turystycznej. Dogodny termin spotkania ustali Dyrektor 

Centrum Dialogu Idea Tarnów Pan Jacek Adamczyk. 

 

Z poważaniem, 
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